
Κύριε πρόεδρε 

Μετά την δημοσίευση στο ΦΕΚ 27-9-24 της ΚΥΑ που καθορίζει τον τρόπο 
τιμολόγησης των υδάτων ερωτώ τι προτίθεται να κάνει η Δημοτική αρχή.  

Θα αναθεωρήσει την απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου της 27-9-24 που 
καθορίζει τα νέα τιμολόγια των υδάτων ύδρευσης και άρδευσης; 

Όπως προβλέπεται μέχρι τέλους του 2026 πρέπει να κατατεθεί στη Δ.Α.Α.Ε.Υ. 
πρόταση για έγκριση του τρόπου και του ύψους τιμολόγησης.  
Κατά τη γνώμη μου πρέπει να ανασταλεί η απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου 
και να γίνει άμεσα νέα πρόταση σύμφωνα με τη ΚΥΑ. 
Οι αυξήσεις που προβλέπονται με την απόφαση του Δημοτικού συμβουλίου κατά 
τύχη την ίδια μέρα που έγινε η δημοσίευση της ΚΥΑ δεν συνάδουν με τις 
κατευθύνσεις αλλά ούτε με τις οδηγίες που προβλέπονται.  
Δεν μπορούμε μέσα σε μικρό χρονικό διάστημα να έχουμε δύο αλλαγές στα 
τιμολόγια.  
Αν η οικονομική υπηρεσία λόγω φόρτου αδυνατεί να παρουσιάσει 
ολοκληρωμένη πρόταση, θα μπορούσε με τη βοήθεια συμβούλου ή γραφείου με 
ανάλογη εμπειρία να έχουμε πιο σύντομα αποτελέσματα.  
Η εφαρμογή της νέας ΚΥΑ όπως την έχω μελετήσει βάζει ενιαίους κανόνες για τα 
τιμολόγια των υδάτων σε όλους τους Δήμους και οι Δήμοι αποκτούν ένα εργαλείο 
που σίγουρα οι Δημότες θα το αποδεχτούν γιατί είναι πιο δίκαιο και δεν θα 
υπάρχουν οι κακές εμπειρίες του παρελθόντος που σε ορισμένες περιπτώσεις οι 
αυξήσεις μπορεί να είναι αυθαίρετες. 
 
Ευάγγελος Κουτελιδάκης  
Δημοτικός σύμβουλος  
 

 
 


